

(Erratum)

EXTRA Vol. 134, No. 5



(Erratum)

ÉDITION SPÉCIALE Vol. 134, n° 5

Canada Gazette

Part I

Gazette du Canada

Partie I

OTTAWA, MONDAY, AUGUST 21, 2000

OTTAWA, LE LUNDI 21 AOÛT 2000

CHIEF ELECTORAL OFFICER

CANADA ELECTIONS ACT

Determination of Number of Electors

Notice is hereby given that in the Extra No. 4, Vol. 134, published on Friday, August 11, 2000, the Number of Electors on Preliminary Lists was incorrect and should have read as follows:

Notice is hereby given, pursuant to section 41 of the *Canada Elections Act*, that I have determined the number of names appearing on the preliminary lists of electors established at the pending by-elections, to be as follows:

<i>Electoral Districts</i>	<i>Number of Electors on Preliminary Lists</i>
Kings—Hants, Nova Scotia	66,243
Okanagan—Coquihalla, British Columbia	68,376

August 18, 2000

JEAN-PIERRE KINGSLEY
Chief Electoral Officer

DIRECTEUR GÉNÉRAL DES ÉLECTIONS

LOI ÉLECTORALE DU CANADA

Établissement du nombre d'électeurs

Avis est par les présentes donné que dans l'édition spéciale n° 4, vol. 134, publiée le vendredi 11 août 2000, le nombre d'électeurs sur les listes préliminaires était inexact et aurait dû se lire comme suit :

Avis est par les présentes donné, conformément à l'article 41 de la *Loi électorale du Canada*, que j'ai établi le nombre de noms figurant sur les listes préliminaires des électeurs aux élections partielles en cours comme suit :

<i>Circonscriptions</i>	<i>Nombre d'électeurs sur les listes préliminaires</i>
Kings—Hants (Nouvelle-Écosse)	66 243
Okanagan—Coquihalla (Colombie-Britannique)	68 376

Le 18 août 2000

Le directeur général des élections
JEAN-PIERRE KINGSLEY